
Romelanda UF PROTOKOLL Nr 9 – 2015 
Romevi Hög 130
442 92 Romelanda 2015-08-10 § 104 – 115

Art Huvudstyrelsemöte 
Tid 18.30
Plats Knarta, Romevi
Närvarande: Kalle Engström, Janne Flodin, Martin Lundborg, Maria Carlsbogård, Tomas Cassanelli, 

Annika Rolfsson och Thomas Thunberg

Ansvarig
§ 104 Öppnande

§ 105 Dagordning

§ 106 Föregående
          Protokoll

Kalle hälsade alla välkomna och förklarade mötet öppnat. 

Dagordning godkändes.

Föregående protokoll godkändes.

§ 107 Ekonomi Bokföring tom 150731. Det ekonomiska läget är ansträngt. Vi 
måste få in mer intäkter, ex sponsorer. 

Vi fått ändrat lånet så 3500:- mindre/månad i kostnad från juli.

Vi använder Swish i kiosken från nu - tnr 0766446481 och stäms 
av varje vecka.

Lite bättre men fortfarande trögt med betalning av 
medlemsavgifter. Maria ser över om det ska skickas fler fakturor 

Vi kollar om vi kan fixa egna smådiscon så som IOGT-NTO gör 
vissa fredagar. Vi funderar vidare.

Även fixa mogendans spåna vidare på detta.

Kalle skickar mail och kollar när det kommer att betalas ut pengar 
från bingon.

Inbrott igen i helgen, de har brutit upp vårt kassaskåp, tagit bl.a. 
lotter, kontanter och nycklar till både fastigheter och maskiner. 
Polisanmälan är gjord och kontakt är tagen med Folksam. Flera 
dörrar är så pass skadade att de behöver bytas när nya lås ska 
sättas in. Vi måste kolla och mäta alla dörrar o karmar och skicka 
kostnader till Folksam. Styrelsen beslutar att installera larm samt 
att byta låssystem.
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§ 108 Sponsring Janne ordnar enklast möjliga till program  kommande matcher.

Thomas C har färdigställt lista med företagsnamn. Kalle skickar 
kallelse till fotbollsektionen för att ordna ett gemensamt möte, gå 
igenom listan och förhoppningsvis fördela arbetet på fler.

Janne

Kalle

§ 109 Fotboll Kalle har haft kontakt med Kortedala IF som värvat Kajin Talat. 



Klubbarna ska skriva ett pausavtal som innebär att RUF får det 
utbildningsbidrag om Kajin går till annan klubb i samma eller 
högre division. Överenskommelsen med Kajin är att han ska göra 
rätt för sig, dvs betala medlemsavgift och lotter. 

Dags att börja planera inför 2016. Kalle tar kontakt med herrledare
och spelare för att samla synpunkter.
På nästa styrelsemöte får styrelsen prata om mål och ekonomi för 
herr- och damlag

I flera årskullar r spelarunderlaget klent. Mest akut är det P02. 
Styrelsen beslutar att Janne och Kalle får i uppdrag att undersöka 
möjligheterna för samarbete med någon klubb.

Styrelsen diskuterar allmänt samarbete med annan förening. 
Frågan får återkomma. Ska fotbollsalliansen kallas till möte?

§ 110 Kanslirapport Gräs, gräs, gräs – Janne är hårt belastad. Svårt att hinna allt som 
ska göras. Dan F m.fl hjälper till med gräsklippning i samhället
Janne C hjälper till att köra med grästrimmer.

3 sommarkillar har varit på plats vecka 25 och 26 och 3 
sommarkillar vecka 31-33.

Sverigelotter distribueras för fullt till alla lag som lämnat in lappar.

Vi behöver fler som hjälper till med gräsklippningen i höst.

RUF-info utdelat och skickat i sommar.
§ 111 Föreningens 
organisation/
Föreningsutveckling

Ansökan om bidrag från energifonden till Svenska 
Fotbollsförbundet. Susanne Lindström ansöker om detta. 

§ 112 Övriga frågor Kalle kontaktar arbetsförmedlingen inför 2015. Kvarstår.

Kalle har kontaktat Gothia Cup för att marknadsföra vår 
anläggning som en arena för kommande års Gothia Cup.

Kolla om att göra utbildningskvällar kost (Emelie Marek) hjärt- 
lungräddning (Richard Johansson). Kvarstår. 

Konsert, 13/8 till minne av John Hron. Fölberedelserna gicks 
igenom, några från boulen, Maria och Annika bakar. Vi skall också
15st bemannade där under kvällen. Annika skriver ihop ett mail 
som skickas ut till alla ledare snarast om hjälp till detta. Samling kl
17.00 i Älvparken.

Vi spånar på en utbildningsvecka till hösten, diskuterar vidare 
under nästa möte tillsammans med fotbollsektionen.

Enligt tidigare styrelsebeslut ska kiosken hållas öppen må-to 18-
20 oavsett matcher. Start vecka 34. 
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§ 113 Nästa möte Nästa styrelsemöte är måndag 7/9, klockan 18:30.
Höstens övriga möten , 5/10, 2/11, 5/12
Höstens arbetsdag 26/9 9-13
Höst möte 19/11 19:00  Föreläsare från SISU??
För fika vid nästa möte ansvarar Kalle Kalle

§ 114 Avslutning Mötet avslutades

…………………………….. ………………………..

Kalle Engström Maria Carlsbogård
Ordförande sekreterare 
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